
                                 Wij zijn onderdeel van Morgenwijzer 
 

   
 
 

 
 
Alphen aan den Rijn, 25 april 2024 
 
 
 
 
Beste ouders/verzorgers,  
 
Twee weken geleden hebben wij de leerlingen en u geïnformeerd over de veranderingen in het onderwijs en de 
huisvesting met ingang van het nieuwe schooljaar. We zijn blij dat veel ouders hier positief op gereageerd hebben. 
Enkele ouders hebben ons benaderd met vragen of zorgen over de veranderingen. Een aantal hiervan bespreken we 
graag in dit bericht omdat de uitleg hierover ook voor andere ouders relevant is.  
 
Wat leveren de veranderingen op voor leerlingen?  
De school is in de afgelopen vijf jaar met 90 leerlingen gegroeid en sommige leerlingen hebben tijdens hun 
schoolloopbaan wel vier keer van locatie moeten wisselen. Die groei heeft ons de afgelopen jaren voor grote 
uitdagingen gesteld. In gesprekken met de Medezeggenschapsraad (MR) en ouders in de afgelopen jaren werden 
onduidelijkheid en onvoorspelbaarheid als belangrijkste bezwaren van ons onderwijs genoemd. Met de veranderingen 
creëren we nu rust en overzicht in de school zodat iedereen tot leren kan komen.    
 
Na de (vijf) groepen 1/2 komen er in het Via-onderwijs drie verticale stromen met combinatiegroepen 3/4, 5/6 en 7/8. 
De leerlingen blijven tot het einde van hun schooltijd in dezelfde stroom, waar ze met en van elkaar leren. Als ze 
overgaan naar de volgende groep, komen ze weer bij hun klasgenootjes van vorig jaar. Er is geen onrust over de 
groepsindeling meer en de leerlingen hoeven niet van locatie te wisselen.  
 
Voor het Nova-onderwijs hebben we voor homogene groepen gekozen. HB-leerlingen zijn onderling sterk verschillend. 
Door de verschillen binnen de groep kleiner te maken, wordt het gemakkelijker een passende instructie te geven en 
krijgen leerlingen meer tijd en ruimte voor verdieping. We brengen alle HB-expertise bij elkaar op één locatie zodat de 
leerkrachten goed kunnen samenwerken aan een doorlopende leerlijn. Ook kunnen ouders van HB-leerlingen elkaar 
beter vinden. Dat was ook een veelgehoorde wens.   
Door de rust in de school krijgen we als team meer ruimte voor onderwijsontwikkeling en om samen te werken aan de 
kwaliteit van ons onderwijs.    
 
Waarom zijn leerlingen eerder geïnformeerd dan ouders?  
Enkele ouders geven aan dat zij liever eerst zelf waren geïnformeerd en bij voorkeur ook zelf hun kind hadden 
geïnformeerd. Wij hebben er echter bewust voor gekozen om al onze leerlingen gelijktijdig en als eerste te vertellen 
over de veranderingen. Het gaat immers over hen. Wij vonden het belangrijk dat kinderen de informatie op hetzelfde 
moment horen als hun vriendjes en vriendinnetjes.  
Ook vonden wij het goed dat de leerkrachten hierin een rol zouden spelen. Zij kennen hun leerlingen en weten wat er in 
de groep nodig is om de veranderingen goed te begrijpen en verwerken. Zij konden direct inspelen op eventuele vragen 
en hebben ook de dagen daarna ruimte genomen om de veranderingen met hun leerlingen te bespreken. Deze 
gesprekken zijn in een prettige en open sfeer verlopen. 
 
Waarom zijn ouders niet eerder meegenomen in de plannen voor verhuizing?  
Vianova is onderdeel van MorgenWijzer, een stichting met 15 basisscholen voor katholiek en openbaar onderwijs op 20 
locaties. Als scholen dragen we samen de verantwoordelijkheid voor goed onderwijs aan kinderen in Alphen aan den 
Rijn en zorgen we dat iedere school zo goed mogelijk tot zijn recht kan komen.  
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Het leerlingaantal op de verschillende scholen is niet constant. Omdat wij uit ons gebouw gegroeid zijn, hebben we 
extra ruimte nodig. Die ruimte is gevonden op de Vroonhoevelaan 8 (het huidige gebouw van De Vroonhoeve) en deels 
in uitbreiding van de ruimte op De Oude Wereld (het gebouw dat we delen met De Wereldwijzer).  
De uitbreiding van de ruimte van het Vianova was alleen mogelijk in goed onderling overleg met De Vroonhoeve en De 
Wereldwijzer. Dat was een ingewikkeld proces waarin we de belangen van de drie scholen en hun leerlingen goed op 
elkaar moesten afstemmen. Het was niet mogelijk om ouders en teamleden hierin te betrekken op dezelfde manier als 
we gedaan hebben bij de veranderingen in het Vianova-onderwijs.  
Inspraak in dit soort besluiten is geregeld in de Wet op de Medezeggenschapsraden. In het proces rond de huisvesting 
zijn ouders en teamleden vertegenwoordigd door de medezeggenschapsraden van de drie scholen. De MR-en zijn in de 
overwegingen meegenomen en hebben na zorgvuldige afweging positief advies uitgebracht. Pas nadat wij dit advies 
hadden ontvangen, konden wij u informeren. Dat hebben we als drie scholen gelijktijdig en op dezelfde manier gedaan. 
 
Waarom zitten de Via’s en de Nova’s niet bij elkaar?  
Als gevolg van de afspraken tussen de drie scholen, blijven wij als school gehuisvest op twee locaties. Bij de keuze voor 
de verdeling van de leerlingen over de twee gebouwen hebben wij ons laten leiden door de onderwijsbehoefte van onze 
leerlingen. De Via’s en de Nova’s hebben een andere onderwijsvraag. Het is belangrijk dat leerkrachten die dezelfde 
vorm van onderwijs geven veel contact met elkaar hebben. Op de Oude Wereld komt nu alle expertise op het gebied 
van HB-onderwijs bij elkaar, terwijl de leerkrachten op de Vroonhoevelaan de ervaringen met het werken in heterogene 
groepen met elkaar kunnen delen en samen de doorlopende leerlijn kunnen bewaken. 
Wij blijven gedurende het schooljaar zoeken naar manieren om de verbinding tussen de Via’s en de Nova’s in stand te 
houden. In het schooljaar 2024-2025 zullen we tussen elke vakantie minimaal één activiteit organiseren waarbij de Via-
leerlingen (vanaf groep 3) en de Nova-leerlingen elkaar zullen ontmoeten. 
 
Waarom vervalt de groep Nova 2?  
We hebben gezien dat we voor de meeste kinderen in groep 2 een betere afweging kunnen maken tussen HB- en 
regulier onderwijs dan in groep 1. We gaan verder investeren in de doorontwikkeling van ons kleuteronderwijs, waarbij 
er speciale aandacht is voor kinderen met een ontwikkelingsvoorsprong. Onze collega Cora Hansen wordt voor deze 
ontwikkeling één dag in de week vrijgemaakt.  
 
Ouderavond  
Sommige ouders hadden liever gezien dat wij de informatie gegeven hadden tijdens een ouderavond. Wij hebben dit 
overwogen, maar liepen hier zowel inhoudelijk als logistiek tegen bezwaren op. Ten eerste omdat we als drie scholen 
gelijktijdig moesten communiceren. Ten tweede omdat wij ons realiseerden dat de informatiebehoefte niet voor alle 
ouders dezelfde is. Daarom vonden wij het onverstandig om de (maximaal) bijna 700 ouders van onze school bij elkaar 
te roepen waarbij dan niet voldoende gelegenheid zou zijn om in te gaan op vragen. We hebben daarom gekozen voor 
een krant voor de basisinformatie en een speciale webpagina voor meer uitgebreide informatie en informatie die in een 
later stadium bekend wordt.   
 
We zien wel het belang in van een ouderavond per groep. Die avond staat gepland op 11 juni, zoals we in de krant 
hebben aangekondigd. Voor deze avond is het belangrijk dat zowel de onderwijsinhoud als de formatie voor het 
schooljaar 2024-2025 rond zijn. Dan kunnen we u kennis laten maken met het onderwijsprogramma en zo mogelijk ook 
met de leerkracht van uw kind in het volgende schooljaar. De datum is gekozen om zeker te weten dat we dan alle 
belangrijke informatie met u kunnen delen.  
 
Tijdens de ouderavond spreekt de leerkracht in de groep met u over de onderwijsinhoud. We kunnen ons echter 
voorstellen dat er bij u nog vragen leven over de huisvesting. Gedurende de ouderavond zullen wij daarom als directie 
samen met vertegenwoordigers van het bestuur van MorgenWijzer aanwezig zijn en kunt u ons aanspreken.   
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Vooruitkijken 
Wij zijn ons ervan bewust dat niet iedereen de verandering als prettig ervaart en dat het voor leerlingen en ouders soms 
wennen zal zijn. We hopen dat we u hebben kunnen laten zien dat we alle afwegingen zeer zorgvuldig hebben gemaakt 
en dat we steeds het belang van onze leerlingen en de kwaliteit van het onderwijs voorop hebben gesteld.  
Wij zien de veranderingen als een kans om Vianova een gezonde toekomst te geven. Het team werkt enthousiast aan de 
doorontwikkeling van ons (IPC-)onderwijs en de komende weken wordt steeds meer duidelijk over invulling van alle 
plannen. Door u te blijven informeren hopen wij samen met u te kunnen zorgen voor een soepele overgang naar de 
nieuwe situatie.   
Wij hopen u op de ouderavond van 11 juni te zien. In de tussentijd blijft het mailadres 
veranderingenvianova@morgenwijzer.nl geopend voor uw vragen. Kijkt u ook even op de speciale webpagina. We 
hebben de afgelopen week weer enige informatie toegevoegd. Misschien wordt uw vraag al op de webpagina 
beantwoord. 
 
Met vriendelijke groet, namens het team van Vianova, 
 
Mariëlle Timmer-Schutter & Henk Lardée 
Directie  
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